
PROTOKÓŁ NR 34/09 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbytego w dniu 19 czerwca 2009 r. 
w Starostwie Powiatowym w Łodzi, ul. Sienkiewicza 3. 

Zgodnie z listą obecności na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki przybyli radni: 

1. Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji, 
2. Pan Paweł Babski - Wiceprzewodniczący Komisji, 
3. Pani Wiesława Walczak - Członek Komisji, 
4. Pan Andrzej Opala - Członek Komisji, 
5. Pan Zdzisław Woźny - Członek komisji 

oraz zaproszeni goście: 
1. Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni, 
2. Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni 
3. Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu, 
4. Pan Krzysztof Diug - Sekretarz Powiatu, 
5. Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału RGRiOŚ, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt l. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Pan Jerzy 
Kabat otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał przybyłych Członków Komisji 
oraz zaproszonych gości. Pan Przewodniczący stwierdził niezbędne do podejmowania decyzji 
quorum. 

Przewodniczący zaproponował przyjęcie przedstawionego porządku obrad. Nie zgłoszono 
uwag, w wyniku głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następuj ąco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy 

Nowosolna na projekt i realizację zadania "Przebudowa drogi Powiatowej m l148E 
w Kopance w Powiecie Łódzkim Wschodnim na odcinku około 1.000m". 

--4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Nowosolna w 2009 roku z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Opracowanie 
dokumentacji technicznej na budowę kładki dla pieszych w ciągu drogi powiatowej 
m l150E - w Starych Skoszewach w Gminie Nowosolna". 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Nowosolna w 2009r. z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi 
powiatowej m 115lE w Wiączyniu Dolnym w Gminie Nowosolna w Powiecie 
Łódzkim Wschodnim na odcinku ok. 1.000 m". 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej 
w 2009 roku od Gminy Rzgów na realizację zadania pn. "Remont drogi powiatowej 
nr 2941E na odcinku ok. 1250 mb - Starowa Góra, ul. Centralna". 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej 
w 2009 roku od Gminy Tuszyn na realizację zadania pn. "Remont drogi powiatowej 
nr 3313E na odcinku ok. 2093mb - Górki Duże, ul. Polska Wola". 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2009 - 2013. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015 przyjętego Uchwałą 
Nr 247IXXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu przychodów i wydatków 
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy 
Andrespol na realizację zadania publicznego w 2009 roku. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Pkt 2. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt 3. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Nowosolna na projekt 
i realizację zadania "Przebudowa drogi Powiatowej nr 1148E w Kopance w Powiecie 
Łódzkim Wschodnim na odcinku około l.OOOm" przedstawił Pan Dariusz Łukowiak -
Naczelnik Wydziału RGRiOŚ. Projekt uchwały został przygotowany na podstawie uchwały 
Rady Gminy Nowosolna, która przeznaczyła kwotę 180.000 zł na realizację tejże 

przebudowy. W zakres pomocy wchodzi opracowanie dokumentacji technicznej i ewentualne 
rozpoczęcie jeszcze w tym roku robót budowlanych przez Gminę Nowosolna. 

( Pan Jerzy Kabat zapytał jaki to jest odcinek drogi. 

Pan Dariusz Łukowia1( powiedział, że najgorszy jest odcinek 1 km. Dokumentacja będzie 
opracowana na odcinek ok. 1,5 km. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 2 do protokołu). 

Pkt 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Nowosolna w 2009 roku 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Opracowanie dokumentacji technicznej 
na budowę kładki dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1150E - w Starych Skoszewach 
w Gminie Nowosolna" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Gmina 
Nowosolna w dniu 2 czerwca 2009 r. podjęła uchwałę o przekazaniu pomocy finansowej 
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dla Powiatu w kwocie 25.000,00 zł. W budżecie Powiatu była zapisana na ten cel kwota 
25.000,00 zł. Łącznie na dokumentację przeznaczone są środki w kwocie 50.000,00 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 3 do protokołu). 

Pkt 5. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Nowosolna w 2009r. 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 1I5lE 
w Wiączyniu Dolnym w Gminie Nowosolna w Powiecie Łódzkim Wschodnim na odcinku 
ok. 1.000 m" przedstawiła Pani Skarbnik. Rada Gminy Nowosolna w dniu 31 marca 2009 r. 
podjęła uchwałę w sprawie przeznaczenia pomocy fmansowej dla Powiatu w wysokości 
100.000,00 zł. W dniu 2 czerwca 2009 r. Rada Gminy Nowosolna zmieniła tę uchwałę 
i podjęła decyzję o przekazaniu pomocy finansowej w wysokości 200.000,00 zł. W związku 

( z powyższym zaistniała potrzeba zmiany uchwały Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
o przyjęciu w/w pomocy. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 4 do protokołu). 

Pkt 6. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w 2009 roku od Gminy Rzgów 
na realizację zadania pn. "Remont drogi powiatowej nr 2941E na odcinku ok. 1250 mb -
Starowa Góra, ul. Centralna" przedstawiła Pani Skarbnik. Przypomniała, że we wniosku 
złożonym na dofmansowanie w/w inwestycji w ramach NPPDL, nakłady ogółem 

przewidziane były na kwotę 1.200.000,00 zł. Po przeprowadzeniu procedur przetargowych, 
rozliczeniu z Urzędem Wojewódzkim i zawarciu umowy na kwotę dofinansowania, nakłady 
ogółem uległy zmianie na kwotę 1.129.342,00 zł, stąd zaistniała konieczność podjęcia 

powyższej uchwały, zmieniającej wysokość pomocy finansowej przyjętej od Gminy Rzgów. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 5 do protokołu). 

Pkt 7. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w 2009 roku od Gminy Tuszyn 
na realizację zadania pn. "Remont drogi powiatowej nr 3313E na odcinku ok. 2093mb -
Górki Duże, ul. Polska Wola" omówiła Pani Skarbnik. Podobnie jak w poprzedniej uchwale, 
zmieniły się nakłady ogółem w stosunku do określonych we wniosku. Po przeprowadzeniu 
procedur przetargowych, rozliczeniu z Urzędem Wojewódzkim i podpisaniem umowy 
na dofinansowanie, nakłady wyniosły ogółem 154.087,00 zł, zaistniała więc konieczność 

podjęcia powyższej uchwały, zmieniającej wysokość pomocy finansowej przyjętej od Gminy 
Tuszyn. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 6 do protokołu). 

Pkt 8. 

Projekt uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na lata 2009 - 2013 przedstawiła Pani Skarbnik. Z wykazu zadań 
inwestycyjnych zostały wykreślone dwa zadania, które będą realizowane w ramach NPPDL 
jako zadania remontowe. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 7 do protokołu). 

Pkt 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2007 - 2015 przyjętego Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. omówiony został przez Panią Skarbnik. 
W przedmiotowej uchwale proponuje się wykreślenie zadań inwestycyjnych wymienionych 
w poprzednim punkcie, które sklasyfikowane zostały jako zadania remontowe. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 8 do protokołu). 

Pkt 10. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany planu przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok przedstawiła Pani Skarbnik. 
Wprowadzenie zmiany konieczne jest z uwagi na fakt, iż przychody wcześniej zaplanowane 
przekroczyły plan całego roku. Plan był przygotowany na podstawie przychodów 
realizowanych w poprzednich trzech latach. W miesiącu kwietniu wpłynęły dużo większe 
przelewy redystrybucyjne z samorządu województwa, będące przychodami uzyskanymi 
od Operatora Logistycznego Paliw Płynnych Sp. z 0.0. Po stronie wydatków nie wprowadza 
się żadnych nowych zadań. Różnicę wprowadza się w stan funduszu na koniec roku. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - o. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 9 do protokohl). 

Pkt Ił. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol w 2009 roku 
przedstawił Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału RGRiOŚ. Uchwała jest 
konsekwencją uchwały podjętej przez Radę Gminy Andrespol w dniu 18 czerwca 2009 r. 
Wcześniej przyjęta została pomoc rzeczowa w wysokości 30.000 zł na "Wykonanie 
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dokumentacji projektowo - kosztorysowej na modernizację drogi powiatowej 2911E". W tej 
chwili zwiększa się kwota pomocy do 37.088,00 zł, wynika to z rozstrzygniętych przez gminę 
Andrespol przetargów. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja 
przy ilości głosów: "za" - 5, "przeciw" - O. "wstrzymuję się" - O jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały (załącznik nr 10 do protokołu). 

Pkt 12. 

W ramach spraw różnych: 

.:. Pan Zdzisław Woźny przedstawił stanowisko Rady Gminy Andrespol, zawarte w piśmie 
Wójta Gminy Andrespol, na temat dróg powiatowych. Rada Gminy Andrespol 
postanowiła przeznaczyć kwotę 150.000,00 zł na remont dróg powiatowych na terenie 
gminy Andrespol. Za najpilniej sze uznano oprócz ul. Głównej w J anówce 
i Justynowie remonty dróg: ul. H. Sawickiej w Stróży oraz ul. Brzezińskiej od odcinka 
zmodernizowanego do skrzyżowania z ul. Słowiańską. Kosztorysy inwestorskie remontu 
tych ulic opiewają odpowiednio na kwotę 180 tys. zł oraz 150 tys. zł. Na zadania te gmina 
zamierza również przeznaczyć różnicę między zaplanowaną a wydatkowaną kwotą 
przeznaczą na realizację inwestycji na ul. Głównej w Justynowie. Do zamknięcia 

przedsięwzięć brakuje gminie 30 tys. zł i o taką kwotę gmina zwraca się do Powiatu. 
Na remont dalszego odcinka ul. Brzezińskiej gmina nie posiada środków. 

Pan Starosta poinformował, iż zwrócił się do Gminy Andrespol z pismem, iż powinno się 
wykonać remont najgorszego odcinka ul. Brzezińskiej, prosząc o stanowisko Rady Gminy 
w tej sprawie. W odpowiedzi poinformowano o przeznaczeniu środków finansowych 
na remont dróg powiatowych i przedstawiono priorytety gminy. Nie ma środków 
na współfinansowanie remontu dalszego odcinka ul. Brzezillskiej. Pan Starosta 
poinformował, że sprawa remontu dróg będzie na Sesji w dniu 10 lipca 2009 r . 

• :. Pan Zdzisław Woźny poprosił o sprawdzenie przepuszczalności kraty ściekowej 

na ul. Tuszyńskiej. Ponadto Pan Woźny zwrócił się z prośbą o odpowiednie ustawienie 
świateł na skrzyżowaniu ul. Rokicińskiej z ul. Tuszyńską w Andrespolu, tak aby nie 
tworzyły się tam korki. 

Pan Dariusz Łukowiak wyjaśnił, że jest to droga wojewódzka, więc wójt powinien zgłosić 
sprawę do Zarządu Dróg Wojewódzkich . 

• :. Pan Andrzej Opala zapytał o dokumentację na remont drogi prowadzącej z Justynowa 
do Gałkówka. 

Pan Starosta powiedział, że jeszcze nie ma wiedzy na ten temat. Będzie to omawiane 
z Burmistrzem Miasta Koluszki. Inwestycja ma być przygotowana pod złożenie wniosku 
o dofinansowanie z NPPDL ("schetynówki") . 

• :. Pan Paweł Babski przedstawił prośbę mieszkańców Rzgowa o skierowania się 

do odpowiednich instytucji w sprawie braku świateł na skrzyżowaniu w Rzgowie. Jest to 
niebezpieczne skrzyżowanie, na którym często dochodzi do wypadków. 
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Pkt 13. 

Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, 
Ochrony Środowisk~/G07-darki 

<.If~ 
Jerzy KatJat 
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